
KS Vevče-Zg. Kašelj
Srečanje na Reki je bilo prisrčno

Dneva Ljubljančanov na Reki
14. t. m. so se udeležili tudi pred-
stavniki KS in Papimice Vevče.
Prvi so obiskali svojo pobrateno KS
Pečine. drugi pa tiskarno Tipograf,
ki je prav tako v tej K.S in so lani
njeni predstavnikj prvič navezali
tesnejše stike s Papirnico.

Večino dneva so preživeli sku-
paj, se še bolje spoznali in ugotovi-
li. da je tako sodelovanje vrednota
izjemnih dimenzij in jo ni moč z ni-
čimer nadomestiti.

• O IV. samoprispevku in n pro-
storskem načrtu

Kar debele tri ure je tekel razgovor
med krajani in razlagalci osnutka
programa za IV samoprispevek in
razlagalci prostorskega rtačria za Zg.
Kašelj na ?boru krajanov 10. julija v
kulturnem domu Vevče. Odločitev

za sanacijo razmer na področju eko-
logije je dobila podporo, program pa
je treba še temeljito pretehtati in ni-
kakor ne dovoliti, da bi ga s potre-
bami še širili, tako kot napnmer
predlaga komunalna skupnost za
ureditev pokopališč. Tudi nekatere
naloge iz predlaganega programa je
potrebno še posebej oceniti. če niso
širšega in ne le Ijubljanskega pomena
in morda zato samoprispevek razši-
riti še na sosednje občine.

Še številnejše pripombe pa so bile
k prostorsivemu načrtu za Zg. Kašelj
MS 8/5, ki je bil razgrnjen do 15. t. m.
na občini in v KS. Prevladovale so
pripombe na sedanjo in na predla-
gano prometno ureditev Kašlja ter
Vevč, ki je osrednji problem v tem 90
odstotno pozidanem prostom.
Osrednji del Kašlja je nujno pro-
metno bolje odpreti in povezati z Za-
loško cesto mimo Petrolovih skla-
dišč, na Vevškem delu pa urediti
prometnico z mostom. S.G.


